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Вучэнне тантра-джйоціш – гэта традыцыйная дысцыпліна індыйскай культуры, або
ведычная астралогія і астраномія (заснаваныя на святых кнігах Ведаў). Касцёл ставіцца з
пашанай да вызнаўцаў іншых рэлігій, але забараняе католікам займацца падобнымі
рэчамі. Чаму? Астралогія ўвогуле супярэчыць біблійнаму навучанню, прынамсі ў двух
пытаннях, бо падтрымлівае веру ў штосьці іншае, а не ў Бога, а таксама з’яўляецца
формай праслаўлення. Такія практыкі разыходзяцца з хрысціянскай верай. †      Немаг
чыма акрэсліць Божую волю дзякуючы гараскопам. Мы як хрысціяне павінны чытаць
Біблію і маліцца да Стварыцеля, каб напоўніцца мудрасцю. Карыстанне такога кшталту
рэчамі з’яўляецца парушэннем Божых спосабаў “камунікацыі” са сваімі дзецьмі. Тут ёсць
вялікая небяспека таго, што пэўныя жэсты і практыкаванні самі па сабе выступаюць
ідалапаклонствам і адкрываюць сэрца чалавека на дзеянне злога духа ў яго жыцці.
 Натуральна, што індуісцкія фундаменталісты выкарыстоўваюць розныя практыкі веры ў
мэтах правядзення ідэалагічнай экспансіі, каб умацаваць свой рэлігійны ўплыў, асабліва
ў еўрапейскіх краінах. Сучаснаму чалавеку, верагодна, лягчэй прыняць экзатычныя
звычаі і рытуалы, чым Евангелле, якое заклікае да навяртання.
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